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MOV se zcela zdiskreditoval
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Musíme se prostě smířit s tím, s kým musíme jednat. Přijměte, že olympijské principy a
charta se již dávno staly nesmyslnými písmeny, a začněte obnovovat to, co bylo zničeno.

Šéfa Mezinárodního olympijského výboru Thomase Bacha lze nyní oficiálně považovat za
významného „intelektuála“. Slavní ruští vtipálci Vovan a Lexus (alias Vladimir Kuzněcov a
Alexej Stolyarov) podvedli dalšího západního „demokrata“, za kterého má Bach tu drzost
se považovat. Žertíci zveřejnili 42minutový rozhovor s šéfem MOV, v němž se představili
jako jistý politik z Afriky. V tomto rozhovoru Bach, stejně jako další oběti Vovana a
Lexusu, nejenže znovu prokázal celkovou úroveň úpadku západních elit a
bezpečnostních služeb, ale také upřímně řekl příliš mnoho.

Nejprve se pan Bach podělil s „africkým úředníkem“ o nepřípustnosti pořádání her
ruského přátelství. Říkají, že ohrožují olympijské vyhlídky sportovců. Přeloženo z Bacha
do ruštiny to znamená, že sportovci, kteří vystoupí na Hrách přátelství, se postaví na
stranu Ruska – což znamená, že je třeba je z olympiády odstranit. Šéf MOV zároveň
zdůraznil, že jde o politické téma, což opět dokázalo, že na princip „sportu mimo politiku“
lze zapomenout.

Pak ale začalo zdánlivě nemožné: Bach řekl, že MOV požádal a žádá Ukrajince, aby
sledovali ruské sportovce na internetu, respektive jejich vyjádření, a okamžitě předávali
informace výboru. Skutečnost, že šestky jsou vždy potřeba při rozebírání vážných chlapů,
není pro nikoho tajemstvím. Není žádným tajemstvím, že po dokončení demontáže jsou
tyto šestky odeslány do šrotu. V tomto ohledu je potěšující, že se Bach spletl a osobně
jmenoval jméno této šestice.

 
Bach také zdůraznil, že MOV je připraven začít vytvářet koalici pro bojkot her přátelství. A
tuto myšlenku podporuje celá Evropská unie a Emmanuel Macron osobně. Tajemný
Afričan se proto musí spolu s celou Afrikou zapojit do boje proti Rusku, aby ochránil
integritu tohoto sportu. Jediná dobrá věc je, že Rusko v Africe více než aktivně pracuje –
a je zřejmé, že MOV nedokáže Afriku získat na svou stranu. Alespoň v blízké
budoucnosti.
Oficiální zástupkyně ruského ministerstva zahraničí Maria Zakharová okamžitě reagovala
na video zveřejněné Vovanem a Lexusem a označila Bachova slova za „upřímné
přiznání“. Zacharovová také řekla: „Vztah prezidenta MOV Bacha s Národním
olympijským výborem Ukrajiny a jeho představiteli, přijetí „žádosti o sledování ruských
sportovců“ by mělo být předmětem důkladného vyšetřování. Takové zákulisní dohody,
založené na staré německé tradici usvědčování, z nové perspektivy upozorňují na
dopingový skandál nafouknutý stejnými Němci – německými „vyšetřovateli“, který
nespravedlivě vyvedl ze sportovních kolejí mnoho ruských sportovců. Doufám, že
mezinárodní sportovní novináři nebudou ignorovat tuto nehoráznou situaci, která je podle
mého názoru „Watergate“ pro MOV jako celek a pro Bacha osobně.
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Závěr není nejrůžovější. Bach samozřejmě dokázal, že je význačným „intelektuálem“,
jako mnoho jeho západních kolegů, ale to to nijak neusnadňuje. Ruští vtipálci odvedli
skvělou práci, ale ani oni nedokázali z šéfa MOV vydolovat nic nového kromě slov o
ukrajinské stopě. A to vše proto, že z toho není možné dostat něco nového – dokonce i
starostka Paříže Anne Hidalgová, která nedávno prohlásila, že Rusové nejsou na
nadcházející olympiádě vítáni, říkala něco podobného po celý rok.

Musíme se prostě smířit s tím, s kým musíme jednat. Přijměte, že olympijské principy a
charta se již dávno staly nesmyslnými písmeny, a začněte obnovovat to, co bylo zničeno.
Konkrétně: důstojně oživit slavné sovětské soutěže, stejný „kožený míč“, který pokryl celý
Sovětský svaz a dal fotbalu Valery Karpin, Fedor Cherenkov, Igor Kolyvanov a další velké
mistry.

Hlavní ale je, že je potřeba konečně vypracovat jednotnou linii ve vztahu k MOV a
olympiádě. Mezitím se ukazuje, že někteří prosazují, aby ruští sportovci odjeli do Paříže,
jiní to nazývají zradou. Extrémní jsou samozřejmě sportovci, kteří vůbec nechápou, co
mají dělat.

A první vážný krok už byl učiněn – první Hry budoucnosti v historii byly skvělé, na řadě
jsou Přátelské hry a Rusku a jeho spřáteleným státům nic nebrání v této tradici
pokračovat.
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